



兹证明

## 厦门维优智能科技有限公司

统一社会信用代码：9135021169991776XC

经营地址：福建省厦门火炬高新区（翔安）产业区翔虹路6号301单元

注册地址：厦门火炬高新区（翔安）产业区翔虹路6号301单元

的质量管理体系适用于

空气波压力治疗仪的研发、生产和销售（出口至欧盟、美国）；医用电动转移车、电动病床、电动轮椅的研发

已经 NQA 根据标准

**ISO 13485:2016**

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其质量管理体系，并由 NQA 进行监督。

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格，此证书方继续有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（[www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)）上查询

SNQA 查询网站：[www.snqa.com.cn](http://www.snqa.com.cn)

总经理

证书号：**44590**

初次发证日期：2018年03月26日

本次发证日期：2022年06月02日

证书有效期至：2024年03月26日



0015





This is to certify that the Quality Management System of

## Xiamen Weiyou Intelligent Technology Co., Ltd.

**Unified Social Credit Code:** 9135021169991776XC

**Operation Address:** Unit 301, No. 6, Xianghong Road, Torch High-tech Zone (Xiang'an) Industrial Zone, Xiamen City, Fujian Province, China

**Registered Address:** Unit 301, No. 6, Xianghong Road, Torch High-tech Zone (Xiang'an) Industrial Zone, Xiamen City, Fujian Province, China

applicable to

The research & development, production and sales of air pressure therapy systems (export to European Union, America); research & development of parallel transfer bed, electric hospital beds and electric wheelchairs for medical use

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

### ISO 13485:2016

This registration is subject to the company maintaining a quality management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))  
SNQA's website: [www.snqa.com.cn](http://www.snqa.com.cn)

Managing Director

Certificate Number: **44590**

Issue Date: 26 March 2018

Reissue Date: 02 June 2022

Valid Until: 26 March 2024



0015

